
  

  
  
  

Labrador retrieverklubben  2/2024  
Protokoll ordinarie styrelsemöte  2024-01-27/28  
Scandic Hotell Upplands Väsby  §§ 9 - 28  

  

 
Närvarande: Jan-Erik Ek, Bo Norling, Agnes Hellman, Kari Sundqvist, Lena Karlsson, Jeanete 
Nordgren, Ingegerd Wikström (suppleant 1 tjänstgör för Ann-Charlote Larsson), Amanda Einmaa. 
Rapporterat frånvaro: Ann-Charlote Larsson.  

  
 

  
  
  

§ 9 Mötets öppnande  
Ordförande hälsade välkommen och öppnade dagens möte  

  
  

§ 10 Val av justerare  
At �llsammans med mötets ordförande justera protokollet utsågs Lena Karlsson  

  
  

§ 11 Fastställande av dagordningen 
Utsänt förslag �ll dagordning godkändes.  

  
  

§ 12 Skrivelser – in/utgående  
Förteckningen över in/utgående skrivelser genomlästes och lades �ll handlingarna.  

  
  

§13 Föregående styrelseprotokoll.  
Styrelsen gick igenom föregående protokoll som däre�er lades �ll handlingarna.  

  
  

§ 14 Noterade AU-beslut  
• Agnes yrkade på et AU beslut där man �llstyrker at Caroline Lundstedt utökar sit 

rasregister med Labrador Retriever   
Beslut: AU godkände yrkandet vilket styrelsen fastställde.  
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• Amanda föreslog at LRK skall skicka en ”krya på dig blomma” �ll et värde av ca 700 kr �ll 
Solveig Gyring som varit inlagd för en opera�on.  
Beslut: AU godkände förslaget vilket styrelsen fastställde.  

  
  
§ 15 Ekonomisk rapport  

• Bosse redovisade bokslutet för 2023 samt förslag �ll budget 2024 och rambudget för 2025.  
       Beslut: E�er vissa justeringar beslutade styrelsen at godkänna förslaget.  

  
• Styrelsen diskuterade medlemsavgi�erna som varit oförändrade i 10 år.  

Beslut: Styrelsen beslutade at föreslå fullmäk�ge en höjning av medlemsavgi�en med 50 
kr från och med 2025. Denna höjning gäller endast svensk huvudmedlem, övriga 
medlemsavgi�er oförändrade.  
  

• Bosse rapporterar at det nya medlemsregistret är igång, man har behövt göra vissa 
justeringar nu i början men at det förväntas fungera bra e�er justeringarna. Styrelsen 
tackade för informa�onen.  

  
  

§ 16 Avel/Mentalitet  
• Lena informerar om at RAS är inskickat �ll SSRK för granskning.  
• Det kommer at anordnas webbinarium under året och Lena kommer at inhämta förslag på 

ämnen.   
• Styrelsen tackade för informa�onen.  

  
• Ingegerd informerar at man inom SSRK arbetar med at utöka och sprida 

beskrivnings�llfällen i landet. Man önskar förslag på personer som är intresserade av at 
arbeta med FBR-R  

• Styrelsen tackade för informa�onen.  
  
  

§ 17 Jakt  
• Agria Game Fair Cup är et WT som pågår under hela jaktmässan på Venngarn den 31/5 – 

2/6. Ca 70 lag kommer at tävla på elitnivå. LRK är inbjudna at vara funk�onärer samt 
ansvara för en ruta. 8–10 funk�onärer kommer at behövas under helgen.  
Beslut: Styrelsen beslutar at Jeanete är ansvarig samordnare för evenemanget och 
uppdras kontakta Bite Sjöblom. Amanda uppdras at göra en intresseanmälan i 
regiongruppen på FB.  
  

• LRK har fåt förfrågan från SSRK at vara huvudarrangör för RM 2024 som löper över 2 dagar 
i Östergötland.  
Beslut: Styrelsen tackar ja �ll SSRKs förfrågan at arrangera RM 2024 under förutsätning 
at de ekonomiska villkoren är rimliga. Styrelsen uppdrar �ll Jeanete och Bosse at göra 
en budget samt bilda en arbetsgrupp.  
  

• Jaktresan �ll England diskuterades och om det finns �llräckligt intresse för at genomföra 
den.  
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• Jeanete informerar at utbildningen av administratörer �ll SKK Start hålls den 6/2 och 13/2. 
Jeanete, Bo Norling och Anders Hallgren deltar. JN, BN och AH kommer sedan utbilda 
vidare inom LRK. I mars 2024 kommer i första hand den grupp på 14 st som gick 
utbildningen �ll cer�fierade kommissarier under våren 2023.    

• Styrelsen tackar för informa�onen.  
  
  
  

§ 18 Utställning  
• Agnes informerar at Caroline Lundstedt och Jens Myhrman ansökt om utökning av 

rasregister, kommitén har granskat och �llstyrkt ansökningarna.  
Beslut: Styrelsen beslutar at godkänna ansökningarna av Caroline Lundstedt och Jens 
Myhrmans utökning av rasregister.  

  
• Styrelsen diskuterade domarförslag �ll Club Show 2025 och 2026.  

Beslut: Styrelsen beslutar at ge Agnes i uppdrag at diskuterad deta med kommitén och 
berörda regioner.  

  
• En annons om Club Show 2024 kommer i Labradoren nr 1. Agnes informerar om at 

anmälan kommer at öppnas kommande vecka.  
  

• Agnes informerar at anvisningar för domare som ansöker om utökat rasregister är 
uppdaterad.  

  
• Agnes informerar at utställningspärmen kommer at vara uppdaterad och klar �ll 

regionträffen.  
Styrelsen tackade för informa�onen.  

  
  
  

§ 19 Domarkonferensen  
•  Jan-Erik informerar om et informellt möte som ordföranden ha� inför domarkonferensen 

där rasklubbarna gjort en skrivelse.  
Beslut: Styrelsen beslutade at stå bakom skrivelsen angående domarkonferenser som 
skall skickas �ll SSRK.  

  
  

§ 20 Utbildning  
 •  Inget at rapportera då ansvarig inte var närvarande.  
 
  

§ 21 Klubben  
•  Det har inkommit en nominering �ll LRKs förtjänstecken från region Skaraborg. Beslut: 

Styrelsen beslutade at den nominerade skall �lldelas förtjänstecknet på kommande 
fullmäk�ge 
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• Det har inkommit önskemål från medlemmar at få köpa likadana västar som funk�onärerna 

hade i montrarna på Stockholmsmässan och My Dog.  
Beslut: Styrelsen uppdrog �ll Ingegerd at undersöka möjligheten at köpa in liknande 
västar med annan u�ormning på loggan så de inte förväxlas med funk�onärsvästarna.  

  
 
 

• Styrelsen konstaterade at listan på friex av Labradoren behöver uppdateras.   
Beslut: Styrelsen beslutade uppdra �ll Amanda och Bosse at uppdatera friexlistan.  

  
• Marita som är klubbens webbansvarig önskar hjälp med at rensa hemsidan från gamla 

inlägg för at frigöra utrymme.  
Beslut: styrelsen beslutade at �llsäta en arbetsgrupp för at �llgodose önskemålet.  

  
• Solveig rapporterar at valpmailen och den digitala blanketen �ll valphänvisningen är igång 

men haltar lite.  
Beslut: Styrelsen beslutade at arbeta med uppkomna problem så at valphänvisningen 
skall flyta på lätare.  

  
• Styrelsen diskuterade frågan kring publicering av styrelseprotokoll med tanke på SKKs 

rekommenda�oner när det gäller GDPR.  
Beslut: Styrelsen beslutade at följa SKKs rekommenda�oner och från och med 
verksamhetsåret 2024 kommer inte protokollen publiceras på hemsidan. Om någon 
önskar få protokollen kan man rekvirera dem hos sekreteraren.  

  
  

§ 22 Regionerna  
•  Det har inkommit et önskemål från region Värmland/Örebro om et bidrag på 3 000 kr för 

en persons utbildning �ll valpinstruktör.  
Beslut: Då utbildningsansvarig inte var närvarande på mötet beslutade styrelsen at 
bordlägga ärendet �ll kommande styrelsemöte den 15/2.   

  
  

§ 23 Labradoren  
•  En fototävling anordnades under hösten 2023 i Labradoren och vinnarna är utsedda. Det är 

4 vinnare och 5 hederspristagare.  
Beslut:  Styrelsen beslutade at vinnarna i fototävlingen �lldelas en varsin blomstercheck 
á 300 kr och hederspristagarna �lldelas en bomstercheck á 200 kr  

  
  

§ 24 Informa�on  
• Amanda informerar om at hon har kon�nuerliga avstämningsmöten med vår sponsor Royal 

Canin.  
• Arbetet med informa�onsflödet i sociala medier pågår ständigt.  
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§ 25 Regionträff/Fullmäk�ge  

• Underlaget för HS presenta�oner på regionmötet på föreskriven ppt-mall skall vara Bosse 
�llhanda senast 29/2.  

• Styrelsen diskuterade programmet �ll regionträffen.  
    Beslut: Styrelsen beslutade at Jan-Erik skall kontakta Lars Ramberg med et underlag.  
 
  

§ 26 Övriga frågor 
Inga övriga frågor.  

  
  

§ 27 Kommande möte  
15/2 Digitalt möte via Teams kl 19.00.  
Regionträff och fullmäk�ge 16–17 mars 2024  

  
  

§ 28 Mötets avslutande  
Ordförande tackade och avslutade mötet  

  
  
  
  
  
  

 

 Ordförande Jan-Erik Ek  Sekreterare Kari Sundqvist  
  
  
  
  
  

 

Justerare Lena Karlsson  
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